
 

 

 

 

Protokoll styrelsemöte Vens Kulturförening söndagen den 3/11 - 2024 

 

Närvarande: Ann-Sofi Pettersson, Helle Ahlenius-Pallesen, Ingrid Lilja, Eva-Marie 

Sandell, Sven Svederberg, Maria Andersson, Anders Ekholm, Sune Karlsson 

Frånvarande: Gunilla Millisdotter,  

 

 

Dagordning för styrelsemötet 

 

1. Ordförande hälsar välkommen. Närvaro noteras. 

2. Dagordning godkändes 

3. Till justeringsperson väljes Eva-Marie Sandell 

4. Protokoll från senaste mötet – 28 augusti 2024 finns på www.venskulturhus.se 

Höstfesten var mycket trevlig. Förhoppningsvis ska flera kunna vara med nästa 

år. Tidigare planering anbefalles. Protokollet godkännes. 

5. Kulturhuset – planer för renovering och investeringar. Utgångspunkten är att 

kunna vinterbona kulturhuset så att andra föreningar skall kunna vara här på 

vintern. Det måste finnas någon ansvarig - ordf ansvarig för att hitta ev 

tillsammans med andra föreningar.                                                          

Byggmästaren i Skåne, Sven Ahldén och Manglind har besökt Kulturhuset och 

då diskuterades uppvärmning, ventilation, golv och fönster. Krypgrunden lite så 

där enl Anders. Priser på de olika delarna skall tas in.                                     

Energiberäkning är ett måste  - Anders har tagit fram underlag.                               

Vi beslutar att projektet rullar på efter Anders planering. Golvslipare planeras ta 

kontakt med. Offert för trä resp metallfönster har erhållits.  

6. Ekonomi och medlemmar – status 160 medlemmar och 172000 kr på banken. 

Auktionen inbringade 10500 kr plus ngn 100-lapp för bullar.                        

http://www.venskulturhus.se/


 

 

Uthyrning av lokal 19109 kr och lite stöd från kommunen.                                

Årets resterande kostnader beräknas balanseras med intäkter. 

7. Auktion den 1 september 2024 – ev. auktion 2025 Trevlig och bra. Frågan är 

om vi ska ha auktion varje år? Hellre mitt under sommaren.                                   

Beslutet blev att vi planerar nästa auktion till mitt i sommaren, 2026.  

8. Uthyrningar – lägenheten och lokalen. Tvättmaskin skall anskaffas. Var skall 

tvättmaskinen placeras? Anders tillfrågas.   

- Lovisa Danielsson hyr på veckobasis 

- 17-18/5 2025 Merete Brix workshop. Avser lägenhet och lokal. 

9. FöreningsRåd – info från möten i oktober 2024 av Annsofi och Maria.              

Ingen anteckning har kommit ut.                                                                            

a. Ett manifest skall presenteras.                                                                            

b. Gemensam kalender ska komma på Byalagets hemsida.                                  

c. Föreningsdag skall ordnas 2025. En arbetsgrupp från varje förening.             

d. Pensionärsträffarna är igång av Celeste och prästen Per.                                   

e. Workshop. Ven betraktas som ett gnällsamhälle och bara vill ha pengar.         

f. Relationer mellan oss och kommunen - En representant från alla föreningar 

skall finnas hos Ventrafiken. Vem ska vi vända oss till?                                         

g. Manifest - Ändra kommunens inställning. Kontakter Lisa Flinth och Carina 

Zachau. Väntar på manifestet från Byalaget. 

10.  Utställningar 2025 Utställning nummer två i sommar har tackat nej. Annsofi 

har en idé - Dyveke Zadig skall tillfrågas. 

11.  Föredrag 2024/2025 Skivor till kaffet i februari ca 8/2, och tandläkaren i mars. 

12.  Betalningar Mobile VIPPS - Norska systemet för nordiska medborgare. 

Anskaffning tillstyrkes 

13.  Övriga frågor - Inga 

14.  Nästa möte  nästa styrelsemöte söndagen den 15/12 kl 17.00 Kulturhuset 

15.  Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

 



 

 

  

……………………………………….   

Helle Ahlenius-Pallesen ordförande   

 

 

………………………………………… 

Sven Svederberg sekreterare 

 

……………………………………………… 

 

Eva-Marie Sandell justeringsman 


